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§ 3 
Multibana på Högdalstoppen 
Svar på medborgarförslag   
 
Stadsdelsnämndens beslut  
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 
Ärendet 
Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsnämnd har tagit emot ett 
medborgarförslag. Den som har skrivit medborgarförslaget vill att en 
multibana ska byggas vid Högdalstoppen. En multibana kan användas 
för att åka rullskidor, cykla, åka inlines och parasportare. Parasportare 
är idrott för kvinnor och män med funktionsnedsättning.  
 
Förvaltningen tycker att förslaget är bra men kan inte bygga en 
multibana på Högdalstopparna. Det är inte tillåtet. Stockholms stad 
kan göra det tillåtet genom att göra en ändring av detaljplanen. En 
detaljplan bestämmer vad en plats i staden får användas till och vilka 
byggnader som får stå där.  
 
Förvaltningen kommer att arbeta för en utveckling av 
Högdalstopparna och tar med förslaget om en multibana i det fortsatta 
arbetet. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 24 september 2019. 
Dnr EÅV 2019/331. 
 
Yrkande 
Tobias Karlsson (SD) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
 

 
  


